



KAYAKING

EN The crystalline waters of the Piantarella lagoon are the best place to enjoy a kayak session surrounded by the Bouches de Bonifacio limestone cliffs and open-air caves.

FR Les eaux cristallines du lagon de Piantarella sont le décor parfait d'une séance de kayak, avec en arrière-plan les falaises calcaires des Bouches de Bonifacio et les grottes à ciel ouvert.

www.bonifacio-kayak.com



PORTO-VECCHIO

EN Take a stroll through the Place de la République in the old town, dating from the 16th century. The church of Saint John the Baptist and its restored frescoes are a must-visit.

FR Faites un tour vers la place de la République, dans la vieille ville du 16^e siècle. Ne manquez surtout pas l'occasion de visiter l'église Saint-Jean-Baptiste et d'admirer ses fresques récemment restaurées.

www.ot-portovecchio.com



LA TABLE DE LA FERME

EN Enjoy an alfresco meal where chef Mathieu Pacaud offers a Michelin gastronomic feast honouring the essential products that the island has to offer.

FR Un repas en plein air préparé par le chef Mathieu Pacaud, un régal gastronomique Michelin qui sublime les produits emblématiques de l'île.

+33 4 95 71 69 24
www.murtoli.com

TIP → 1

EN A few granitic islands formed archipelago of Lavezzi, an idyllic and nature reserve easily reachable by boat.

FR Archipel d'îles et îlots granitiques, les îles Lavezzi sont une réserve naturelle d'une beauté unique, facilement accessible en bateau.

TIP → 2

EN Lecci's weekly market is the meeting point of Corsicans looking for organic regional products from each season.

FR Le marché hebdomadaire de Lecci est le rendez-vous des Corses à la recherche de produits régionaux biologiques et de saison.

Wednesdays from 8:30 to 13:00

Texts → David Palacios Photos → Office de tourisme de Bonifacio, Bonif'Kayak, Corse, Camille Moirenc



CITADELLE DE BONIFACIO

EN The city's old town is perched on the cliffs 70 metres above sea level. Get lost in the cobbled streets featuring some impressive medieval buildings.

FR La vieille ville se dresse sur les falaises, à 70 mètres au-dessus de la mer. Perdez-vous dans ses ruelles pavées bordées d'impressionnantes bâtisses médiévales.

www.bonifacio.fr

🕒 2H15 ☀️ 2 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Figari

FRANCE

EN The coastal town in the southern part of Corsica encourages to explore the wonders that the island has to offer, including fortresses, beaches and charming harbours.

FR Située à l'extrême sud de la Corse, la ville côtière incite à explorer les merveilles de l'île: ses forteresses, ses plages et ses ports enchanteurs.